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Exhorting people to volunteer is part of the everyday vocabulary of American politics.
Routinely, members of both major parties call for partnerships between government
and nonprofit organizations. These entreaties increase dramatically during times of
crisis, and the voluntary efforts of ordinary citizens are now seen as a necessary
supplement to government intervention. But despite the ubiquity of the idea of
volunteerism in public policy debates, analysis of its role in American governance has
been fragmented. Bringing together a diverse set of disciplinary approaches, "Politics
and Partnerships" is a thorough examination of the place of voluntary associations in
political history and an astute investigation into contemporary experiments in
reshaping that role. The essays here reveal the key role nonprofits have played in the
evolution of both the workplace and welfare and illuminate the way the government's
retreat from welfare has radically altered the relationship between nonprofits and
corporations.
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评论

此书满适合当下的中国公益人阅读，尤其是在面临从政府资助往市场逻辑转型期的非营
利组织，可以提供一个宏观的理论背景来理解自己的历史位置（注：我并没有说西方公
民社会的组织理论是万灵药）。事实上根据此书第二第三部分的论证，近年中国非营利
组织的市场化运作和近来火爆的社会企业/影响力投资无非是受新自由主义对政府福利
政策、资本供血维系、保守主义观念的余波影响；企业社会责任的priority/cause无非
是被商业、公关、法律、战略、社会要求所限制的（第七章确实适合用回归跑跑），决
不能替代真正的public
goods；社区自治组织的大背景依旧是私有化福利国家，宏观趋势在所难免啊；当然非
营利组织的自主性和创新能力还是很重要的。又及：我并没有不再关注中国的公益慈善
组织，只是这个话题暂时被我放在后台运转罢了。M

-----------------------------
市场逻辑和“非营利领域”（这个说法本身也是历史的产物）的分分合合。
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